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1. 
Godkendelse af 
dagsorden og ref fra 
sidste møde 
 

Referat er godkendt LFN 

 

2. Meddelelser 
    2.1 Formand/kvinde 
    2.2 Skoleledelse 
    2.3 KKFO 
    2.4 Elevråd 
    2.5 Personale 
 

 
2.1 Kolonimøde mandag d.3.9. kl.17 
SUS i går. Meget veltilrettelagt. Dejligt med børn der fortalte om 
S/H samtaler og Co-teaching  
 
2.2 Vi har ansat to ny 1. årgangs lærer. Amanda og Andreas. 
Andreas er allerede på skolen i et sygevikariat og Amanda kommer 
fra Islandsbrygge skole.  
Vi har landet vores arbejdsfordeling. De sidste BUF-Flex er på 
plads. Skemaer er på plads og lærernes opgaveoversigter. Vi har 
startet fælles årsplanlægning med planlægning af på tværs forløb 
for årgangene. 
 
Der er i dag meldt ud til de årgange, hvor der er større lærerskift. 
Hvilket der er nogle steder, da vi har prioriteret af få samlet vores 
matematiklærere, så de kun er på en årgang, så vi kan arbejde 
fokuseret på at lave mere årgangssamarbejde og fælles projekter 
på årgangen.  
Som meldt ud tidligere på året i SB, har vi reducereret skoledagen 
for en del årgange alt det vi må, til fordel for flere tolærer-timer på 
de tilsvarende årgange. Her vil v fokusere på at få CO-Teaching 
endnu mere udbredt end det allerede er på skolen.  
Vi vil med Børnehaveklasser og 1. årgang fra næste år arbejde mere 
sammen – hvorfor vi har sammensat teams på tværs af disse to 
årgange. Der vil være to spor med to Børnehaveklasser og to 1. 
klasser, der arbejder sammen på tværs i bånd og vil have fælles 
turdage ud af huset. De vil bo på hver sin etage i Annekset. Målet er 
at skabe større sammenhæng for eleverne og gøre overgangen 

17.10-
17.25 
(O) 
LFN 
AB 
MAW 
 
CLA/NB 



mellem børnehaveklasse og 1. klasse mindre, da de vil have deres 
børnehaveklasselærer med op i nogle timer om ugen, samt 
skolepædagogerne er de kendte.  
Møde m. Lars omkring mobilpolitik - indkøringen omkring dette 
kører fra sommerferien til efterårsferien  
 
2.3 Skofri KKFO - går ok, men der er stadig nogle forældre, som ikke 
lige husker det.  
Reduceret åbningstid - er meldt ud i nyhedsbrev. Der laves plakater 
til efter sommerferien om åbningstiderne  
Mange børn tilmeldt i KKFO i første og sidste uge af sommerferien. 
Vi prøver at organisere os ud af uge 32 med skolepædagogerne så 
de ikke er væk hele dage, når de planlægger med skolen.  
NY tradition: Store legedag – masser af aktiviteter også for forældre 
på fritten.  
 
2.4 
Elevrådet har haft sidste elevrådsmøde, hvor de har evalueret året 
– De har i år arbejdet med frikvarterer og pauseområder, været 
med til at planlægge fodboldturnering, som nu er en aktivitetsdag 
og de har arbejdet med trivselsfesten. Næste år vil elevrådet 
arbejde videre med de to aktiviteter. Elevrådet har brainstormet på 
nye indsatsområder og der er særligt fokus på indemiljøet. 
 
 
2.5 Lærerperspektivet at være samlet på en årgang er virkelig 
positivt. Det er mange børn når man er på to årgange som 
matematiklærer. 
Den nye specialanalyse har fyldt. Vi har her lavet historier og KLF 
har sendt ind. Der er stadig stor opmærksomhed i forhold til hvad 
der sker her. 
Arbejdsdelingen er færdig. Vi kigger frem mod sommer. 

 

3. SB deltagelse på 
forældremøder i 
august og september 
Hvad fortæller SB til 
forældremøder? – 
oplæg fra sidste år. Se 
bilag 1 og 2 
 

21.8. 3. og 8. årgang 
22.8. 6. årgang 
26.8. 0.-1. 
27.8. 0.-1 
29.8 4. årg 
2.9 2. årg 
4.9 7. årgang 
5.9 5. og 9. årgang 
 
Overskrifter: 
Frikvartersprojekt, Survey, Fællesskaber (lejrskoler), 
Kontaktforældrerollen, mobilpolitik, kontaktforældremøder 
Laura skriver et talepapir. Varer cirka 15. min 
SB-medlemmer melder tilbage på hvilke møder man kan deltage i. 
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4. Kræmmermarked – 
hvad skal overskuddet 
nu gå til? 

Indhold: 
Der skal skrives ud til klasserne her før ferien. 
Line, Laura og Mia køber vand 

17.35-
17.50 
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SB rolle og deltagelse Sander skriver ud til forældre om kræmmermarkedet – både her før 
ferien og efter ferien 
 
Hvilke trivsels- og fællesskabsfremmende aktiviteter skal vi have? 
Forslag: Elevrådet laver en række principper for hvad man kan søge 
penge til 
Kan lokale butikker bidrage med beløb svarende til det 
indsamlede? 
SB formulerer på skrift konkrete eksempler på, hvad pengene fra 
kræmmermarkedet kan gå til – Så der er noget at tale med 
Stavnsbo-fonden om. 
 

5. Survey om 
kommunikation til 
lærerne – Hvad er 
processen? 

NB har kigget på det og er i gang med at omformulere – sender til 
LFN + MS 
Lærerne får besvaret den i uge 32 
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Spisning 18.00-18.20 

6. Planlægning af 
rækkefølge for 
arbejdet med 
principper samt 
planlægning af 
temaer og SB møder 

Se bilag 3, 4 og 5 
 

SB-møder skoleåret 24-25 
28.8 skabelon principper + eksempler på principper – 
fællesarrangementer (årshjul) 
2.10 –resultat lærersurvey – skole-hjem princip arbejdsgrupper 
nedsættes 
13.11 
18.12 
15.1 De to næste principper og eventuel opdeling af principper 
26.2 
2.4 
14.5. 
18.6. 
 
SB skal formulere principper for skolens virke 
Der er 8 principper, som vi skal omkring 

- De fire punkter, som det lægges op til, at skolebestyrelsen 
vedtager principper for næste år: 
1) undervisningens organisering, (her indgår elevernes 
placering i klasser, herunder ny klassedannelse) (jvf §44, 
stk 2, punkt 1) 
2) skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige 
og sociale fællesskaber, (jvf §44, stk 2, punkt 2) 
3) samarbejdet mellem skole og hjem, (jvf §44, stk 2, punkt 
4) 
4) fællesarrangementer for eleverne i skoletiden, 
lejrskoleophold, udsendelse i praktik m.v. (jvf §44, stk 2, 
punkt 7) 

Der er 4 principper som skubbes til næste år. 
 
Til første møde sendes KK skabelon ud som bilag 
Vi nedsætter arbejdsgrupper til hvert princip 
Huske at få det på lærermøder/elevråd/kontaktforældre 
 
Vi skal lægge to kontaktforældremøder ind 
27.11. 
24.4. 

18.20-
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7. Forældre 
henvendelser 

Skal trivselsfesten hedde trivselsfest? Er trivsel ikke noget vi gør 
hele tiden? – kunne være noget elevrådet arbejder med. 
 
Henvendelse fra ejerforeningen til siden ved boldburet. Unge 
mennesker om aftenen som larmer. Vil skolen lave et fælles skriv 
med ejerforeningen? Ejerforeningen er kommet med et forslag til 
skriv. Skolen kan ikke genkende hvor meget svineri der er. Vi er ikke 
med på skrivet. 
 
Frejaskolen – henvendelse om bekymringsskriv ift. 
Specialanalysen – Laura skriver til dem- Kommer der flere skriv fra 
dem, så vil vi gerne støtte op. 

19.20-
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